
 

Årsmöte i Visby Innerstadsförening 
 
Onsdag 21 mars tog sig mer än 110 innerstadsbor till Joda Bar i inre hamnen för att närvara 

vid Visby Innerstadsförenings årsmöte.  

Ordförande Bernt Lundgren hälsade alla välkomna och bjöd in till det uppdukade buffé-

bordet. 

 

Efter middagen pratade världsarvssamordnare Elene 

Negussie under rubriken "Visby världsarv inför 2020-

talet: utmaningar och möjligheter". Visionen är att ut-

veckla världsarvet och se det som en tillgång. Hur ska 

vi t.ex. ta hand om stadsmuren och se den som en re-

surs? Kryssningskajen har aktualiserat frågan om håll-

bar turism. Vi vill ha en levande innerstad och måste 

hitta en balans mellan utveckling och bevarande. Elene 

avslutade med att påminna om Unescos bevarande-

uppdrag: att bygga fred i människors sinnen. 

 

Årets Guldros delades ut till krögaren Vasilis Kanellos 

med motiveringen "…för ett mångårigt framgångsrikt 

krögarskap där han året runt väl-

komnar gäster. Han bidrar med sin 

verksamhet i stor utsträckning till 

trevnad och gemyt på och omkring 

Stora Torget och bjuder på god mu-

sikunderhållning av skiftande slag 

på sina två restauranger, Nunnan 

och Bageriet. Med sin 

grekiskinspirerade mat har han 

mättat mången mage till rimliga 

priser." 

 

 

Kvällen avslutades med årsmötesförhandlingarna. Under övriga punkter på dagordningen 

hade styrelsen anmält en fråga om bygglovshantering, en fråga som engagerat många 

medlemmar. Siv Key Nilsson läste upp en skrivelse undertecknad av henne m.fl. Styrelsen 

redogjorde för sina kontakter med regionen i frågan och att den ska fortsätta driva frågan. 

Nya styrelsen består av Bernt Lundgren (ordförande), Agneta Emmervall, Bjerne von 

Schulman, Sven-Erik Lindström, Eva Backman, Lars Grönberg och Birgitta Örtbrant. Lennart 

Johansson, som avgick ur styrelsen, avtackades med blommor och present för ett mycket 

gott och mångårigt arbete i styrelsen. 

 


